



The Old Catholic Church of B. C.
"Coast to Coast"



L'Église Vieille Catholique de la C.B.
"D'un océan à l'autre"



†Rt. Rev. Gérard LaPlante, Bishop - Évêque
715 East 51st Avenue
Vancouver, B.C. Canada V5X 1E2
Phone: (604) 325-9193 Fax: (604) 327-1066

Vancouver, 21 January 2021

Bischof Vlastimil Šulgan
Starokatolícka cirkev na Slovensku
Chrenovská 15
Nitra 94901
Slovakia

Dear Bishop Šulgan:

On behalf of myself, the Old Catholic Church of BC & Society, clergy and people, please accept our deepest sympathy on the passing of the Most Reverend ThDr. Augustín Bačinsky, Archbishop of the Old Catholic Church in Slovakia and Patriarch of the World Council of National Catholic Churches.

Holy Mass for the repose of his soul will be offered on Sunday, 24 January 2021 by Bishop Juergen Schmode.

Our sincere condolences to his wife, daughter and family. We pray for a speedy recovery for his wife.

We wish the Bačinsky family, you and the Old Catholic Church in Slovakia, God's comfort and guidance in this difficult moment.

Sincerely in Our Risen Lord Jesus Christ

Cc: Board of the Old Catholic Church
Bishop Klaus Mass, Christ-Katholische Kirche
Bishop Thomas Doell, Christ-Katholische Kirche



The Old Catholic Church of B. C.
"Coast to Coast"



L'Église Vieille Catholique de la C.B.
"D'un océan à l'autre"



†Rt. Rev. Gérard LaPlante, Bishop - Évêque
715 East 51st Avenue
Vancouver, B.C. Canada V5X 1E2
Phone: (604) 325-9193 Fax: (604) 327-1066

Vancouver, 21 Januar 2021

Herrn Bischof Vlastimil Šulgan
Starokatolická cirkev na Slovensku
Chrenovská 15
Nitra 94901
Slovakia

Sehr geehrter Herr Bischof Šulgan:

Im Namen der altkatholischen Kirche von BC e.V., Klerus und Mitglieder, sprechen wir unser tiefstes Mitleid zum plötzlichen Tod von Erzbischof der Altkatholischen Kirche in der Slowakei und Patriarch des Weltrates der Nationalkatholischen Kirchen, Dr. Th. Augustin Bačinsky, aus.

Ein Requiem wird Bischof Jürgen Schmode am Sonntag, 24. Januar 2021, gehalten.

Unser aufrichtiges Beileid an seine Frau, Tochter und Familie. Wir beten für eine schnelle Genesung seiner Frau.

Wir wünschen der Familie Bačinsky, Ihnen und der altkatholischen Kirche in der Slowakei, Gottes Trost und Führung in diesem schwierigen Moment.

Im gemeinsamen Glauben an unseren auferstandenen Herrn Jesus Christus.

Cc: Vorstand der Altkatholischen Kirche e.V.
Bischof Klaus Mass, Christ-Katholische Kirche in Deutschland
Bischof Thomas Doell, Missionsbistum der Christ-Katholische Kirche